



STYRELSEMÖTE KUNGSGÅRDENS SK 2020-01-20

NÄRVARANDE: Rikard Berglund, Jonas Liw, Jenny Wall, Anna Lindqvist, Terese Bergström, Lillemor Eriksson

1) GENOMGÅNG AV FÖRRA MÖTESPROTOKOLLET

- *Vi har fått beviljat 90 000 kr även 2020 i kontantstöd från kommunen
- *Har haft ett samarbetsmöte med förbundet, Storvik och Järbo. Nytt möte ons. v.8
- *Lillemor har haft kontakt med Olof på SISU och fått instruktioner om hur vi ska SISU-rapportera
- *Lillemor har haft kontakt med PRO ang. ev. hjälp med underhåll av Sporthallen/vallen. De vill att vi gör en lista på vad vi behöver hjälp med för att lättare kunna få några att hjälpa till, samt att de vill ha ett till möte med oss ang. detta.
- *Någon måste ta tag i att införskaffa en ny gräsklippare. Jonas tar tag i detta . Lillemor tar även kontakt med Anders Norgren och frågar om han kunde kolla lite på detta också.
- *Måste ta bort alla medlemmar utom de som ligger under skidorna. Lillemor kollar på detta

2) EKONOMIN

Det ser jättebra ut ekonomiskt. Herrlaget har fakturerats och betalat tränings/medlemsavgift under december. En del av den intäkten förs över till 2020. Anna har även fört över en del kapital till fonder samt anmält KSK för reklamskatt hos skatteverket nu när det blir mycket sponsorer i och med herrlaget.

- 3) F04 sak till Sundsvall och spela SM-slutspel i Futsal. De som tar bilar sak ersätts med 18,50 kr/mil från lagkassan
- 4) Mötet beviljar att Anna utökar Briljantprogrammet så att vi även får löneprogrammet för att underlätta löner och bokföringen.
- 5) Lillemor har köpt in en ny kaffebryggare med 3 tillhörande termosar till Sporthallen

6) SKIDORNA

- *Gustav har rensat skid-medlemmarna i IOL
- *Ungdomskannan och vår sexskida blir till 99% inställda eller förflyttade pga vädret.
- *Hela skidgruppen tränar tisdagar och torsdagar i Högbo vilket har fungerat bra utefter förutsättningarna. Bra uppslutning och positiva tongångar.
- *SKIDSTUGAN: Det som återstår är kakling av kök och toaletter samt slutbesiktning innan vi får börja använda den. Det står även 6 rejäla bord och 30 stolar i stugan – redo att placeras ut. Det har även installerats ett larm samt rökdeckare kopplat till systemet.
- *Lillemor köper in 3 st ordentliga termosar som man kan ha varm saft i.

7) FOTBOLLEN

UNGDOMSFOTBOLLEN: Det är bekymmersamt med att vi inte får ihop lag. Hoppas att ett samarbete med andra föreningar ska komma till så att detta löser sig.

*Försöka få in fler barn genom att sätta upp lappar på skolan samt lägga ut på hemsidan när vi drar igång säsongen 2020. Lillemor kollar med Åshammars IK om de tänker ha ungdomslag i år eller om det är OK att vi även sätter upp lappar på Alsjöskolan. Jonas ska kalla till ett ledarmöte i KSK innan nästa möte med övriga föreningar som är 19/2.

Alla är överens om att det måste visas mer uppskattning till alla ledare. Kanske genom gemensamma aktiviteter samt ledarkläder vartannat år eller direkt när man går in som ny ledare. Ang. rusten av omkl.rummen fortsätter Jonas och Peter att jobba med detta – inget nytt att rapportera i dagsläget. Terese Bergström fortsätter som domaransvarig även 2020.

SENIORFOTBOLLEN: Är nu 23 man i truppen. Har börjat fakturera sponsorer nu i januari men fortsätter jobba aktivt med att få fler sponsorer. Laget har börjat träna på Jernvallen och det har varit bra uppslutning och hög nivå på träningarna. Laget är anmält till Valbo FF:s inomhuscup 7-9 feb. i Andersbergshallen i Gävle. Kommer att flytta seriepremiären då den var lagd som hemmamatch 25/4 och då är nog inte Sportvallen redo för spel. Mattias Hansson kommer att gå på spelordningsmötet den 18/2 (då serien spikas). Verksamhetsplanen är gjord och mailad till kansliet. Har uppmanat alla ledare att snarast visa upp registerutdrag för Lillemor på kansliet. FOTBOLL LIGHT efterfrågas för de som slutat spela men som ändå vill spela fotboll för att det är roligt och utan krav.

- 8) Alla lag ska lämna in budget senast 10/2. Anna ordnar en mall som lagen kan använda för att underlätta.
- 9) Företaget som ska riva el-vägen vill hyra 1 omklädningsrum samt uppställningsytor ca 2 mån, mars-april. Rikard gör ett hyresavtalsförslag och skickar till dem.
- 10) Beslutar att inviga skidstugan i samband med ÅRSMÖTET 20-03-03 kl.18.30. Lillemor annonserar årsmötet i DinLokalTidning den 11/2 och 19/2.
- 11) Onsdagsdanserna rullar på och det är riktigt bra med folk. Lillemor jobbar då och säljer fika i föreningens namn.
- 12) Då Fredrik Bäckström nu slutar som ledare i KSK undrar han om vi vill köpa drickakylen för 4000 kr samt "korv-värmaren" för 2000 kr av honom. Beslutar att göra det om ingen hittar något annat. Bjuda 5000 kr för båda.
- 13) Jonas kollar om han kan få tag i en "snabb-diskmaskin".
- 14) Nästa möte 20-02-17 kl. 18.30 på Sporthallen
- 15) Mötet avslutades

Vid pennan: Lillemor Eriksson

ATT GÖRA:

RIKARD: *Hyresavtalsförslag till de som ska riva elvägen

JONAS: * Kalla till ledarträff INNAN samarbets-träffen den 19/2!
* "NY" gräsklippare
* Fortsätta jobbet med rusten av omkl.rummen tillsammans med Peter

PETER: * Fortsätta jobbet med rusten av omkl.rummen tillsammans med Jonas

LILLEMOR: * Köpa in saft-termosar till skidorna
* Kolla med Anders Norgren ang, gräsklippare, kyl och Korv-värmare
* Rensa IOL – men orienteringsmedlemmarna måste också ligga kvar eftersom de tävlingarna också ska anmälas via IOL precis som skidornas.
* Kolla med Åshammar om de tänker ha ungdomslag i fotbollen i år eller om det är OK att vi sätter upp lappar även på Alsjöskolan när vi startar säsongen 2020.
* Fortsätta med "lathundar".
* Annonsera årsmötet i DinLokalTidning 11/2 och 19/2
* Kontakta Fredrik Bäckström ang. kyl och "korv-värmare" när det är klart.

ANNA: * Beställa löneprogrammet i Brilljant